

A search for the origins of the number zero leads filmmaker Elida Schogt to India, said to be the birthplace of the mysterious number, where she learns about the cultural roots of zero and how this mathematical concept touches human consciousness in unexpected ways. This documentary interweaves the significance of zero and the story of a young girl attempting to recover the wonder and curiosity she felt as a child.

Sa recherche des origines du chiffre zéro conduit la cinéaste Elida Schogt en Inde, lieu de naissance présumé de ce mystérieux nombre. Elle y découvre les racines culturelles du zéro et apprend que ce concept mathématique touche la conscience humaine de façon inattendue. Ce documentaire entremêle la signification du zéro et l'histoire d'une jeune fille qui tente de retrouver l'émerveillement et la curiosité de son enfance.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER Wandering Tulip Productions, 9 Wyndham Street, Toronto ON M6K 1R6 Canada. T (416) 533-4561 F (416) 533-4565 wtp@interlog.com